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 :וכחיםנ

 מר יעקב פרץ, רה"ע

 מר בני חזן, מנכ"ל

 עו"ד מימון טולדנו, מ"מ וסגן רה"ע

 מר אברהם מועלם, סגן רה"ע

 מר ציון אסולין, חבר מועצה

 גב' פרידה אורן, יועצת רה"ע למעמד האישה

 עו"ד עטרה ברגר מירב, חברת מועצה

 עו"ד עמנואל סולומונוב, חבר מועצה

 מועצה מר הרצל יהודה, חבר

 מר רועי בן שלוש, חבר מועצה

 מר איגור קמר, חבר מועצה

 עו"ד אלישע שלם, מבקר העירייה

 מר מאיר אוטומזגין, חבר מועצה 

 מר עופר ברבי, חבר מועצה

 מר מתי אבני, חבר מועצה

 מר שמעון דניאל, מהנדס העיר

 עו"ד יוסף סגל, חבר מועצה

 עו"ד חיים מלכא, יועץ משפטי

 בלום, חבר מועצהמר אברהם גרינ

 

  אתא תקריימועצה שמן המניין ישיבת 

 (25.1.2017)כ"ז טבלת תשע"ז  ,רביעיביום 
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 מר אריה מיזלס, סגן רה"ע

 גב' סימה הירשל, עוזרת רה"ע 

 

 על סדר היום:

 אישור החלטות ועדת כספים:  .1

עפ"י הפירוט: קרנות ₪  600,000פתיחת תב"ר רכישת רכבים בסכום  1.1 

 הרשות

  600,000 .₪ 

 ₪. 3,000,000לסכום ₪  2,000,000( מסכום 2186הגדלת תב"ר זיקות הנאה ) 1.2 

 ₪. 2,000קרנות הרשות ₪,  998,000עפ"י הפירוט: משרד הפנים   

 ( התב"ר נשאר באותו סכום.2199שינוי הרכב תב"ר שיקום רח' משה שרת ) 1.3 

 קרנות הרשות₪.  1,300,000עפ"י הפירוט: משרד הפנים ₪  1,300,000  

 )הפחתה(. ₪  1,300,000  

 ( התב"ר נשאר באותו סכום2120הרקפות )שינוי הרכב תב"ר שיפוץ אולם  1.4 

 קרנות הרשות₪,  600,000עפ"י הפירוט: משרד הפנים ₪,  6,000,000  

 ₪.  2,000,000הלוואה ₪,  3,400,000  

 ₪ 1,213,000מסכום ₪  1,100,000-( ב2064הגדלת תב"ר תכנון מבני ציבור ) .1.5 

 ₪.  1,100,000עפ"י הפירוט: קרנות הרשות ₪  2,313,000לסכום   

 . )צורף(. 2017אישור פרוטוקול ועדת התמיכות לשנת  .2

 

 ערב טוב לכולם. אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר מן המניין.  ע:”י. פרץ, רה

 

 אישור החלטות ועדת כספים:  .1*

 עפ"י הפירוט: קרנות הרשות ₪  600,000פתיחת תב"ר רכישת רכבים בסכום  1.1

600,000 .₪ 

 ₪. 3,000,000לסכום ₪  2,000,000( מסכום 2186דלת תב"ר זיקות הנאה )הג 1.2

 ₪. 2,000קרנות הרשות ₪,  998,000עפ"י הפירוט: משרד הפנים 
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 ( התב"ר נשאר באותו סכום.2199שינוי הרכב תב"ר שיקום רח' משה שרת ) 1.3

 קרנות הרשות ₪.  1,300,000עפ"י הפירוט: משרד הפנים ₪  1,300,000

 )הפחתה(. ₪  000,1,300

 ( התב"ר נשאר באותו סכום2120שינוי הרכב תב"ר שיפוץ אולם הרקפות ) 1.4

 קרנות הרשות ₪,  600,000עפ"י הפירוט: משרד הפנים ₪,  6,000,000

 ₪.  2,000,000הלוואה ₪,  3,400,000

 ₪  1,213,000מסכום ₪  1,100,000-( ב2064הגדלת תב"ר תכנון מבני ציבור ) .1.5

 ₪.  1,100,000עפ"י הפירוט: קרנות הרשות ₪  2,313,000 לסכום

 אישור החלטות ועדת כספים: ע:”י. פרץ, רה

עפ"י הפירוט: קרנות ₪  600,000פתיחת תב"ר רכישת רכבים בסכום  

 ₪. 600,000הרשות 

 3,000,000לסכום ₪  2,000,000( מסכום 2186הגדלת תב"ר זיקות הנאה ) 

 ₪. 2,000קרנות הרשות ₪,  998,000ם עפ"י הפירוט: משרד הפני₪. 

( התב"ר נשאר באותו 2199שינוי הרכב תב"ר שיקום רח' משה שרת ) 

קרנות ₪.  1,300,000עפ"י הפירוט: משרד הפנים ₪  1,300,000סכום. 

 )הפחתה(. ₪  1,300,000הרשות 

( התב"ר נשאר באותו סכום 2120שינוי הרכב תב"ר שיפוץ אולם הרקפות ) 

קרנות הרשות ₪,  600,000עפ"י הפירוט: משרד הפנים ₪,  6,000,000

 ₪.  2,000,000הלוואה ₪,  3,400,000

 1,213,000מסכום ₪  1,100,000-( ב2064הגדלת תב"ר תכנון מבני ציבור ) 

 ₪.  1,100,000עפ"י הפירוט: קרנות הרשות ₪  2,313,000לסכום ₪ 

 זהו. מישהו רוצה להתייחס? 

 ציבור מדובר?באיזה מבני  :מהנוכחים

אנחנו מתכננים אותם, זה רק תכנון כרגע. תכנון . בעיר כל מבני הציבור ע:”י. פרץ, רה

עקרוני של מבני ציבור, לדוגמא יכול להיות מבנה ציבור ישן דוגמא 

מועדון הקשיש בנוה חן. אנחנו רוצים לטפל במבני הציבור הותיקים 

 כלול בתוכו גם התכנון.  כל בנין חדש אחר הואשלנו, כן? בפינסקר למשל. 



 
 04-8666313חברת איגמי   ישיבת מועצה  שמן המניין

  2017בינואר  25   קרית אתא
 

 25.1.17מועצה שמן המניין קרית אתא מיום 

 

4 

 . אני מודה לכולם.פה אחדמי בעד?  

 

 . )צורף(. 2017אישור פרוטוקול ועדת התמיכות לשנת  .2*

אז על סדר היום . 2017, אישור פרוטוקול ועדת התמיכות לשנת 2סעיף  ע:”י. פרץ, רה

היה דיון שהתבסס על הוראות כמובן נוהל תמיכות ודרישות הסף שבו 

בחינים למתן כל התמיכות, וכמובן הגישו כל הקבוצות בלי התבסס על ת

יוצא מהכלל וקבוצות אחרות נוספות, אבל מי שנבחר עפ"י כל התבחינים 

אליצור קרית אתא ₪.  1,500,000מכבי קרית אתא קבוצת הכדורגל 

אליצור ₪.  1,065,000עמותה לקידום הכדורעף ₪.  1,500,000כדורסל 

ומועדון שחיה קרית אתא ₪  40,000קרית אתא טניס וטניס שולחן 

40,000  .₪ 

 . אני מודה לכולם. פה אחדמישהו מבקש להתייחס? מי בעד?  

 אי אפשר להצמיד את הסכומים לניצחונות? מהנוכחים:

 ? תמה הכוונה לניצחונו ע:”י. פרץ, רה

 להישגים. מהנוכחים:

 להישגים? ע:”י. פרץ, רה

 כן.  מהנוכחים:

 תלוי במי. אם אנחנו מדברים על מכבי,  ע:”י. פרץ, רה

 )מדברים ביחד(

בוא נגיד ככה שעל כל ילד נניח בטניס שולחן שיגיע להישג של מקום  ע:”י. פרץ, רה

נוספים. נניח, זה רעיון, ₪  1,000ראשון בתחרות ארצית נוכל להעניק עוד 

עפ"י יקבלו את זה. צריך להביא את זה לוועדה, לועדת התמיכות אולי 

כאלה יכולים להצליח, אז  40משחקים טניס, ילדים   40ההישג. אז יש 

 נוספים. ניתן להם אתגר אתה אומר. ₪  40,000יהיו עוד 

 כן. לאן להגיע. מהנוכחים:

אבל בכדורסל קשה מאוד, כמו שאתה יודע זו קבוצה ענקית שמרכיבה  ע:”י. פרץ, רה

גה השנייה. המון המון המון קשיים. גם היא מתחרה בליאת כל הילדים, 



 
 04-8666313חברת איגמי   ישיבת מועצה  שמן המניין

  2017בינואר  25   קרית אתא
 

 25.1.17מועצה שמן המניין קרית אתא מיום 

 

5 

 זה לא מספיק להם. לצערנו הכדורגל אותו דבר. 

 צריך לשדרג, לדעתי צריך לשדרג, מהנוכחים:

הליגה הזו שהם משחקים בליגה א' היא ליגה מאוד מאוד מאוד קשה,  ע:”י. פרץ, רה

היא בעצם ליגה שאו מעלה אותך לדרגת המקצוענות, לאומית וליגת על, 

א' הוא מאבק מאוד היא משאירה אותך בזה. ולכן המאבק בליגה  או

לתת להם מאוד מאוד קשה, שהתמודדות שם היא לא פשוטה ולכן צריך 

את התמיכה. מה גם שאם התמיכה הזה חלק הנוער, הנוער התחרותי, 

 הנערים התחרותי, הקבוצה הבוגרת עצמה שהיא משאב גדול לא פשוט.

פעמיים בשנה. רמת א השקעות שוטפות, המגרש שלנו עובר מה שנקר 

המוכנות של המגרש הוא בסטנדרט מאוד מאוד גבוה יחסית, הרצפה שלו 

היא מאוד מאוד טובה ביחס לליגה א'. הלוואי ונגיע מה שנקרא לקבוצה 

המיוחדת שנוכל להבטיח שבליגה לאומית תשחק קבוצה גדולה, מן 

 ם הרשות. הסתם נוכל לבוא מה שנקרא לקרנות הטוטו יחד ע

אלף מקומות, עם רמת  12יש לנו תוכנית שאישרנו אותה, אצטדיון עם  

פסיליטיז מאוד מאוד גבוהה. אבל אין כרגע את הטעם ללכת ולהשקיע 

בהיקפים כאלה גדולים. מה גם שהטוטו הוא לא חלק מהשותפות הזאת 

היא של הדבר הזה. אז כשזה יבוא זה יבוא. אבל ההשקעה בכר הדשא 

אוד גדולה. אחזקה שוטפת יקרה בלי קשר לזה, וגם האצטדיון מאוד מ

הנוסף, אצטדיון האימונים שהוא פעם וחצי בגודל שלו מהזה, הוא די 

 גדול וגם שם אנחנו מחזיקים את זה. 

נותנים תקציב העיקרי של שכעיר שאנחנו יעקב, אבל אולי בעניין הזה  מהנוכחים:

ו, שרוב השחקנים יהיו ילדים קבוצת הכדורגל אפשר להגיד שגם, שאנחנ

 שגדלו מהנוער.

 אם יש.  ע:”י. פרץ, רה

 ₪, 1,500,000לא חוכמה שאנחנו נותנים שהם תושבים מהעיר. זה  מהנוכחים:

 החוכמה אם יש. ע:”י. פרץ, רה

 מכל הארץ.  10ואתה מפרנס ₪  1,500,000תביא  מהנוכחים:
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 א. זה לא מכבי תל אביב, רובם קרית את ע:”י. פרץ, רה

 .11מתוך  4 מהנוכחים:

 אצלנו? 11מתוך  4רגע,  ע:”י. פרץ, רה

 אולי.  מהנוכחים:

 לא, לא, לא. מהנוכחים:

 לא, גם לא.  מהנוכחים:

אחוז  100אחוז  95אחוז,  90בקרית אתא כולם,  אני מעורה במה שקורה. מהנוכחים:

 רק תושבי קרית אתא. רק תושבי קרית אתא. 

 בכדורגל? מהנוכחים:

 נערים א', וכחים:מהנ

 )מדברים ביחד(

 לא, בוגרים. בוגרים מדברים איתך.  מהנוכחים:

גילאי בוגרים, אתה לא יכול לעשות, מאיפה יש לך? אתה מדבר על נערים,  מהנוכחים:

נערים הם תושבי קרית אתא. בבוגרים, למה נשר בלאומית הם כולם 

 מנשר? 

 עזוב, מכבי חיפה  לא מצליחה, מהנוכחים:

 רים ביחד()מדב

 משלמים לא פחות מכל הקבוצות האחרות הם משלמים. מהנוכחים:

 אני לא אמרתי פחות, אני אומר הם משלמים, מהנוכחים:

 )מדברים ביחד(

 די הרבה כסף הם משלמים בחוגים האלו. מהנוכחים:

יעקב, אני חושב שהדיון הזה הסתיים. הכי חשוב שהשופט יהיה מקרית  מהנוכחים:

 אתא. 

 ם ביחד()מדברי

 הישיבה נעולה. תודה רבה.  :י. פרץ, רה"ע

 

 הישיבה ננעלה


